

客戶提款申請書 Withdrawal Form

致：第一亞洲商人金銀業有限公司
To: First Asia Merchants Bullion Limited

電話 Tel: 2114 6111
傳真 Fax: 3106 0770

*帳戶號碼：
Account No.: _____

*客戶名稱：
Account Name: _____

*提款金額：(USD 美元)
Withdrawal Amount: _____

*提款日期：
Withdrawal Date: _____

請從上述交易戶口提取款項存入以下客戶持有人之銀行帳號內

Please debit the above trade account and deposit to the below Account Holder with the following bank details

*銀行名稱：
Bank Name: _____

*銀行地址：
Branch Address: _____ 省(Province) _____ 市(City) _____ 分行/支行(Branch) _____

*銀行帳號：
A/C NO: _____

- 請留意交易帳戶內資金情況及在倉價位，以免影響出金
The importance of checking the remaining amount in account in order to prevent any delays in margin-out processing;
- 若為網付通，易票聯或銀聯 HPay 支付入金，必須有足夠單量，否則出金時將收取入金金額 3%手續費
It is necessary for clients who margin in via UnionPay, EPay or HPay to fulfill the minimum number of trading lots, otherwise 3% of margin-in amount will be charged
- 若為信用卡入金，需于入金一個月後方可申請出金
Any margin-out applications by clients who margin in via credit card will not be successful within 1 month;
- 出金若少於 50 美元，將收取 5 美元手續費
5 USD will be charged by bank if the margin-out amount is less than 50 USD

本人要求到帳貨幣為 USD/美元； HKD/港元 (如要求到帳貨幣為人民幣,請於以下方格簽署確認)

國際匯款編碼：
Swift Code: _____

因銀行不接受外幣到帳，請代安排人民幣存入
(到帳貨幣: 美金或港幣不適用)
Please deposit in RMB (Not suitable for USD and
HKD) due to foreign currency is not accepted by
bank.

*客戶簽署或蓋章
Client's Signature or with Chop

客戶簽署或蓋章

*帶**專案請必須填寫
* Please must fill in

For Official Use Only

Handling Fee: _____

5 USD Service Charges

Actual Amount: _____

Verify By: _____ (For CS Use Only)

Withdrawal Amount: _____

Issue Date: _____

Bank: _____

Cheque No: _____

Approved by		Checked by		A/C Dept	
-------------	--	------------	--	----------	--